
 

 

 

PODNĚT RADĚ MĚSTA FRYŠTÁKU  

K VÝSTAVBĚ WORKOUTOVÝCH PRVKŮ NA SPORTOVIŠTI U SOKOLVNY  

 

 

Vážení členové Rady města Fryštáku,  

Rád bych Vás požádal projednat výstavbu workoutových prvků v prostorách 

sportoviště u Sokolovny 

Součásti podnětu posílám podklady-rozpočet, vizualizaci, technické listy 

Za určitých podmínek lze čerpat i dotační podporu. 

Oslovil jsem občany města s návrhem, objevily se další možnosti financování a 

část prací je možné i realizovat svépomoci. 

Ve Fryštáku bydlí trenéři, kteří rádi využijí sportoviště a chtějí spolupracovat 

s městem, školou . 

 

 

Děkuji, že věnujete této žádosti čas. 

 

Alois Langer 

Ve Fryštáku 31. 8. 2021 


